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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

8 
Ugedag: Mandag Dato: 31.5.2021 Fra 18.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Brun Klausen van Kouwen, Charlotte Fyhn Milland, Gitte Thomsen, Jonas Lorent-

sen, Line Møller, Randi Thomsen, Susanne Østbjerg Kargo, Susanne Søgård Schultz 

Lene Bjerrum, Lisbet Steen Mortensen og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende: Line Møller og elevrepræsentanter 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Nyt fra formand/næstformand 

Til orientering 

 - Ulrik Andresen har anmodet om at udtræde af skolebestyrelsen. Suppleant Susanne Søgård 

Schultz er indtrådt i stedet. Tak for indsatsen til Ulrik og velkommen til Susanne. 

3. Nyt fra elevrådet 

Til orientering 

 Elevrådsmøde er afholdt den 26. maj 

Elevrådet har drøftet situationen vedr. Covid19. 

Herunder  

- hvordan kan vi holde sidste skoledag for 9. kl.  

- kviktest på skolen. Hvordan går det? 

- opdeling af områder 

- anvendelse af trivselsmidler fra ministeriet. Det er besluttet at indkøbe aktivitetsting for 

pengene (bolde, bat, sjippetove mm. til klasser/klynger) 

Elevrådet har drøftet forslag om nye aktiviteter: Små turneringer/konkurrencer, skakdag  

Elevrådet har afleveret ønsker til nye ting som man ønsker på skolen og på skolens legepladser. 

Ønsker er afleveret til skolens ledelse. 

4.  Nyt fra skolen 

Til orientering 

 - Ansættelser til kommende skoleår – lærere til en fast stilling og to barselsvikariater søges 

pt. Ansættelsessamtaler i uge 24. 

- Håndboldafdelingen har været på besøg og har givet instruktion til flere klasser i beach-

håndbold. Dejligt igen at få gang i åben skole aktiviteter med foreningsliv. 

5. Status vedrørende Covid 19 

Til orientering og drøftelse 

 Nugældende retningslinjer er gennemgået. 

Drøftelse af hvordan vi får skudt de gode og værdifulde tiltag i gang igen efter coronanedlukning 

– for eksempel venskabsklasser. På skolen er der opmærksomhed på dette i forbindelse med plan-

lægningen af kommende skoleår. 

6.  Kommende skoleår 

Orientering om indsatsområder i kommende skoleår 

Til orientering og drøftelse 

 Skoleleder har orienteret om hvilke indsatsområder der er beskrevet i skoleplanen. Der er oriente-

ret om: 

- Playful Learning 

- Arbejdet med mellemformer. Uddannelsesforløb for tre medarbejdere i indskolingen. 
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- Implementering af grøn læseplan for skoler i Billund Kommune. Læring i og med naturen 

- Rusmiddelindsats 

- Uddannelsesforløb for AKT-lærer. 

- Skilsmissegrupper 

- Erasmus+. To lærere deltager i uddannelsesuge i Prag. 

7.  Skolebestyrelsens årsberetning 

Jonas præsenterer udkast til årsberetning 

Til orientering og drøftelse 

 Udkast til beretning er godkendt. Ulrik laver aftale med mediecrew om at få hjælp at formidle 

beretningen via videooptagelse. 

8. Økonomirapport 

Bilag tilsendes 

Til orientering og drøftelse 

 Økonomirapport gennemgået. Ingen bemærkninger. 

9. Skolebestyrelsens arbejde 

Evaluering af bestyrelsens arbejde i dette skoleår og mødeplan for kommende skoleår. 

Bilag med forslag til mødeplan for kommende skoleår tilsendes. 

Til orientering og drøftelse 

 - Skolebestyrelsen har savnet elevrepræsentation ved flere af møderne. Det har stor værdi at 

der er elever som vil deltage og vi har drøftet, hvordan vi kan sikre øget elevdeltagelse ved 

møderne. Elever fra elevrådet vil som udgangspunkt gerne deltage, men ofte kommer fri-

tidsaktiviteter i vejen. Det er drøftet om det er bedst, at det er formand og næst formand, 

der deltager fast eller om det kan være skiftende, hvem der deltager. I dette skoleår har det 

være skiftende. Kontaktlærere drøfter spørgsmålet med det nye elevråd. 

- Skolebestyrelsen har savnet samarbejdet med kontaktforældre og det er drøftet, hvordan vi 

kan understøtte, at der igen kommer gang i aktiviteter i klasserne. 

- Bestyrelsen har tidligere besluttet at tage retningslinjer vedrørende brug af AULA op. Det-

te er ikke nået. Tages op i næste skoleår. 

- Der ønskes tid på dagsordenpunkter. 

- Mødeplanen er godkendt 

10. Evt. 

 Line og Jonas deltager som forældrerepræsentanter i ansættelsesudvalg i forbindelse med ansæt-

telse af lærere til kommende skoleår.  

 


